
ΓΡΑΜΜΑΤΙΚΗ ΜΕ ΤΟ “θα” - ΡΗΜΑΤΑ ΣΕ ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ
ΠΡΟΣΩΠΑ ΕΞΑΚΟΛΟΥΘΗΤΙΚΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ ΣΥΝΟΠΤΙΚΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ ΣΥΝΤΕΛΕΣΜΕΝΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

Α ΕΝΙΚΟ Εγώ

Β ΕΝΙΚΟ Εσύ

Γ ΕΝΙΚΟ Αυτός, αυτή, αυτό

Α ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟ Εμείς

Β ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟ Εσείς

Γ ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟ Αυτοί, αυτές, αυτά

Θα + ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ ! Θα+ ΥΠΕΡΣΥΝΤΕΛΙΚΟΣ ! Οι γραμματικές μορφές: θα + παρατατικός  ή θα + υπερσυντέλικος  :
1. δεν είναι μελλοντικοί χρόνοι

2. χρησιμοποιούνται στον υποθετικό λόγο για να δείξουν το “μη
πραγματικό”, ή το “πραγματικό”.  

Αν έτρεχα, θα έπεφτα  → αλλά δεν έπεσα = μη πραγματικό

Αν είχα τρέξει, θα είχα πέσει . → αλλά δεν έπεσα = μη πραγματικό

Αν δεν έτρεχα, δε θα έπεφτα → έπεσα = πραγματικό

  

ΜΕΡΙΚΑ ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΑ ΡΗΜΑΤΑ

ΠΡΟΣΩΠΑ ΕΞΑΚΟΛΟΥΘΗΤΙΚΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ ΣΥΝΟΠΤΙΚΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ ΣΥΝΤΕΛΕΣΜΕΝΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

Α ΕΝΙΚΟ εγώ

Α ΕΝΙΚΟ εγώ

Α ΕΝΙΚΟ εγώ

Α ΕΝΙΚΟ εγώ

ΑΣΚΗΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΣΠΙΤΙ – ΓΡΑΨΕ ΤΑ ΡΗΜΑΤΑ ΣΤΟΝ ΚΑΤΑΛΛΗΛΟ ΤΥΠΟ
Γράψε το ρήμα στο Β 
ΕΝΙΚΟ ΠΡΟΣΩΠΟ

ΕΞΑΚΟΛΟΥΘΗΤ.
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

ΣΥΝΟΠΤΙΚΟΣ 
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

ΣΥΝΤΕΛΕΣΜ. 
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

Γράψε το ρήμα στο
Γ ΠΛΗΘ. ΠΡ.

ΕΞΑΚΟΛΟΥΘΗΤ.
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

ΣΥΝΟΠΤΙΚΟΣ 
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

ΣΥΝΤΕΛΕΣΜΕΝΟΣ 
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

→ντύνω  θα ντύνεις θα ντύσεις θα έχεις ντύσει →φεύγω  θα φεύγουν θα φύγουν θα έχουν φύγει
→παίζω  →μαζεύω  
→καταλαβαίνω  →προτιμώ  
→μετράω  →γυρίζω  
→αγοράζω  →ανεβαίνω  



ΓΡΑΜΜΑΤΙΚΗ ΜΕ ΤΟ “θα” - ΡΗΜΑΤΑ ΣΕ ΠΑΘΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ
ΠΡΟΣΩΠΑ ΕΞΑΚΟΛΟΥΘΗΤΙΚΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ ΣΥΝΟΠΤΙΚΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ ΣΥΝΤΕΛΕΣΜΕΝΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

Α ΕΝΙΚΟ Εγώ

Β ΕΝΙΚΟ Εσύ

Γ ΕΝΙΚΟ Αυτός, αυτή, αυτό

Α ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟ Εμείς

Β ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟ Εσείς

Γ ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟ Αυτοί, αυτές, αυτά

Θα + ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ ! Θα+ ΥΠΕΡΣΥΝΤΕΛΙΚΟΣ ! (όπως και στην ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ) 
Οι γραμματικές μορφές: 

θα + παρατατικός  ή θα + υπερσυντέλικος  :
1. δεν είναι μελλοντικοί χρόνοι

2. χρησιμοποιούνται στον υποθετικό λόγο για να
δείξουν το “μη πραγματικό”, ή το “πραγματικό”.  
Αν το  ήξερα, θα ερχόμουν.

Αν χάναμε, θα είχαμε στενοχωρηθεί.

Αν δεν κρυώναμε, δε θα σκεπαζόμασταν.  
  

ΜΕΡΙΚΑ ΡΗΜΑΤΑ

ΠΡΟΣΩΠΑ ΕΞΑΚΟΛΟΥΘΗΤΙΚΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ ΣΥΝΟΠΤΙΚΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ ΣΥΝΤΕΛΕΣΜΕΝΟΣ ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

Α ΕΝΙΚΟ εγώ

Α ΕΝΙΚΟ εγώ

Α ΕΝΙΚΟ εγώ

ΑΣΚΗΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΣΠΙΤΙ – ΓΡΑΨΕ ΤΑ ΡΗΜΑΤΑ ΣΤΟΝ ΚΑΤΑΛΛΗΛΟ ΤΥΠΟ
Γράψε το ρήμα στο Γ 
ΕΝΙΚΟ ΠΡΟΣΩΠΟ

ΕΞΑΚΟΛΟΥΘΗΤ.
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

ΣΥΝΟΠΤΙΚΟΣ
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

ΣΥΝΤΕΛΕΣΜ. 
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

Γράψε το ρήμα 
στο Β ΠΛΗΘ. ΠΡ.

ΕΞΑΚΟΛΟΥΘΗΤ.
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

ΣΥΝΟΠΤΙΚΟΣ 
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

ΣΥΝΤΕΛΕΣΜΕΝΟΣ 
ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ

→ντύνομαι  θα ντύνεται θα ντυθεί θα έχει ντυθεί →σκέφτομαι  θα σκέφτεστε θα σκεφτείτε θα έχετε σκεφτεί
→ανοίγομαι  →μαζεύομαι  
→χτίζομαι  →χάνομαι  
→μπερδεύομαι  →γράφομαι  
→καίγομαι  →χαίρομαι  


